
      

Protokół Nr 24/2020 

z posiedzenia  Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego  

z dnia 2 czerwca  2020 r. 

 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego - radny Rafał Donarski.  

 O godz. 1535  Przewodniczący otworzył posiedzenie Komisji, przywitał osoby biorące 

udział w posiedzeniu. Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. 

W posiedzeniu wzięli udział nw. członkowie Komisji: 

1. Grzegorz Bieńkowski 

2.  Rafał Donarski 

3. Renata Gostkowska-Maczuga 

4.  Jacek Kuciński / radny spóźnił się na posiedzenie 13 minut/. 

5. Dorota Sarna 

6. Dorota Trzaskoma 

7.  Danuta Wrzesińska 

8. Edwin Zezoń 

Nieobecny na posiedzeniu: radny Artur Miętek 

W posiedzeniu uczestniczyli również: 

Wójt Gminy Wieliszew – p. Paweł Kownacki 

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska 

Przewodniczący Rady Gminy – p. Marcin Fabisiak 

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska 

Ad. 2. Porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji /z dn. 21.02.2020 r., 24.03.2020 r., 

14.04.2020 r./. 

4. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu w 2020 roku. 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew. 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2020 rok. 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydata na ławnika w wyborach uzupełniających. 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego 

Policji informacji o kandydacie na ławnika w wyborach uzupełniających. 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Wieliszew w międzynarodowym projekcie pn. „3 WILL – Working in Integration  

of Local Life” realizowanego w ramach Programu Europa dla Obywateli.  

g) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy,  

a powstają odpady komunalne.  

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca 

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli oraz określenia sezonu kąpielowego dla 



miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie Gminy Wieliszew  

w 2020 roku.  

5. Działania podejmowane przez Gminę Wieliszew  w  zakresie  poprawy jakości 

powietrza atmosferycznego.  

6. Informacja dotycząca systemu gospodarowania odpadami  komunalnymi. 

7. Informacja dotycząca realizacji inwestycji gminnych i  przeprowadzonych przetargów. 

8. Przegląd mienia komunalnego pod kątem przydatności Gminie, najmu, dzierżawy,  

czy sprzedaży.  

9. Informacja na temat ilości projektów, które straciły ważność oraz ewentualnych strat 

finansowych z tego tytułu. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący komisji zapytał, czy są propozycje zmian do porządku posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad.  

Wyniki głosowania  
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń  

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Artur Miętek 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji /z dn. 21.02.2020 r., 

24.03.2020 r., 14.04.2020 r./. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z dnia 21 lutego 2020 r. 

Wyniki głosowania  
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Artur Miętek 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z dnia 24 marca 2020 r. 

Wyniki głosowania  
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Artur Miętek 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z dnia 14 kwietnia 2020 r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Artur Miętek 

Ad. 4. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu w 2020 roku. 

 Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że projekt 

uchwały dotyczy udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Legionowskiemu 



z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów wykonywania ambulatoryjnych 

specjalistycznych świadczeń gwarantowanych opieki zdrowotnej w zakresie chirurgii 

ogólnej oraz urazowo – ortopedycznej na rzecz mieszkańców powiatu legionowskiego. 

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii na temat projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Legionowskiemu w 2020 roku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Dorota 

Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Artur Miętek 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew. 

 Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska omówiła propozycje zmian 

wprowadzone do projektu uchwały. 

 O godz. 1548 do spotkania online dołączył radny Jacek Kuciński. 

 Radny Edwin Zezoń zgłosił uwagi techniczne do projektów uchwał finansowych. 

Stwierdził, że jeżeli w projekcie dokonywane są zmiany lub wprowadzane autopoprawki 

powinny zostać  zaznaczone, aby radni w sposób płynny mogli je wychwycić. Odniósł się 

do inwestycji wieloletnich, stwierdził, że radni widzą, jakie będzie planowane wykonanie 

w poszczególnych latach, natomiast brak jest informacji, w jakim stopniu zostały one już 

zrealizowane. 

  Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska stwierdziła, że szczegółowe informacje 

dotyczące zmian znajdują się w uzasadnieniu do projektu uchwały. Odnosząc się do 

kolejnej kwestii wyjaśniła, że radni otrzymują informację dotyczącą łącznych nakładów 

na dane przedsięwzięcie, podana jest również informacja dotycząca zmiany zobowiązań -

wartość środków do wykorzystania po podpisaniu umowy.  

  Radny Edwin Zezoń zaproponował, aby na którymś z posiedzeń Pani Skarbnik 

przeprowadziła krótki instruktaż „poruszania się” po projekcie uchwały. 

  Przewodniczący Komisji stwierdził, że do tematu trzeba będzie powrócić na którymś  

z kolejnych posiedzeń  i zastanowić się, w jaki sposób usprawnić pracę. 

  Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii na temat projektu uchwały w sprawie     

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew. 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Artur Miętek 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2020 rok. 

  Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska omówiła propozycje zmian 

wprowadzone do projektu uchwały. 

  Radny Edwin Zezoń odnósł się do pozycji dotyczącej  projektu 3WILL Work in 

Integration of Local Life. Zapytał, czy zabezpieczone środki będzie można wykorzystać 

na integrację lokalną, czy wyłącznie na integrację Gminy Wieliszew ze społecznościami 

międzynarodowymi. 



  Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki wyjaśnił, że celem projektu jest integracja 

przedstawicieli poszczególnych gmin na szczeblu międzynarodowym. Przypomniał,  

że elementem projektu zrealizowanego wcześniej było również częściowe sfinansowanie 

Święta Gminy Wieliszew. Dodał, że w spotkaniu, które odbędzie się w Polsce będzie 

mogła uczestniczyć na pewno większa liczba osób.  Szczegółowo omówił projekt. 

 Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii na temat projektu uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na 2020 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (7) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Artur Miętek 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydata na ławnika w wyborach uzupełniających. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Wiceprezes ds. karnych Sądu Okręgowego 

Warszawa-Praga w Warszawie zwrócił się do Rady Gminy Wieliszew z prośbą  

o przeprowadzenie wyborów uzupełniających i dokonanie wyboru jednego ławnika do 

orzekania w Sądzie Rejonowym w Legionowie na kadencję 2020–2023. Obecnie zostanie 

zaopiniowany projekt, nazwiska kandydatów do zespołu będą zgłaszane na sesji. 

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii na temat projektu uchwały w sprawie 

powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydata na ławnika w wyborach uzupełniających. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Artur Miętek 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego 

Policji informacji o kandydacie na ławnika w wyborach uzupełniających. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że przed zgodnie z ustawą Prawo o ustroju 

sądów powszechnych: przed przystąpieniem do wyboru ławników  rady gmin zasięgają od 

komendanta wojewódzkiego Policji albo Komendanta Stołecznego Policji informacji  

o kandydatach na ławników. 

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii na temat projektu uchwały w sprawie 

zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji o kandydacie na ławnika  

w wyborach uzupełniających. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Artur Miętek 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Wieliszew w międzynarodowym projekcie pn. „3 WILL – Working in Integration of 

Local Life” realizowanego w ramach Programu Europa dla Obywateli. 



Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii na temat projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udział Gminy Wieliszew w międzynarodowym projekcie pn. „3 

WILL – Working in Integration of Local Life” realizowanego w ramach Programu Europa 

dla Obywateli. 

Przewodniczący komisji przypomniał, że projekt został omówiony w punkcie dotyczącym 

projektu uchwały budżetowej. 

  Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Artur Miętek 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy,  

a powstają odpady komunalne. 

 p. o. Kierownika Referatu Ochrony Środowiska – p. Joanna Maj poinformowała, że 

projekt uchwały zakłada wykluczenie odbierania odpadów w systemie gospodarowania 

odpadami z nieruchomości na których jest  prowadzona  działalność gospodarcza, ponieważ 

stawki maksymalne, określone w  ustawie, tj. 5,91 zł za worek o pojemności 120 l nie 

pokrywają kosztu odbioru tych odpadów. Aby nie narażać mieszkańców na podwyższenie 

stawek za odbiór odpadów proponuje się, aby firmy we własnym zakresie zawierały umowy  

z prywatnymi firmami odbierającymi odpady. 

 Radna Renata Gostkowska-Maczuga zapytała, w jaki sposób kwestia ta została 

rozwiązana w sąsiednich gminach. 

p. o. Kierownika Referatu Ochrony Środowiska – p. Joanna Maj poinformowała, że  

z rozwiązania, które zaproponowano w projekcie korzystają: Legionowo, Nieporęt, Serock  

i  Jabłonna. 

Radny Edwin Zezoń zapytał, w jaki sposób gmina będzie kontrolowała, czy firmy 

faktycznie zawierają umowy na odbiór odpadów. Wyjaśnił, że obawia się sytuacji, iż odpady 

będą pozostawiane w lasach. 

p. o. Kierownika Referatu Ochrony Środowiska – p. Joanna Maj wyjaśniła, że zgodnie 

z ustawą, firmy, które odbierają odpady z terenu gminy są zobowiązane do składania  

rocznych sprawozdań, muszą wskazać, z jakimi nieruchomościami mają podpisaną umowę  

i wskazać ilość odbieranych od nich odpadów. Umożliwi to kontrolowanie sytuacji. 

Wójt Gminy Wieliszew – p. Paweł Kownacki stwierdził, że stawki, które płacą 

przedsiębiorcy są dużo niższe niż stawki, które płacą pozostali mieszkańcy. Przedsiębiorcy 

produkują coraz więcej odpadów, a koszty, które ponoszą są nieadekwatne do kosztu odbioru 

odpadów. Dodał, że wyłączenie przedsiębiorców z systemu gospodarowania jest dobrym 

rozwiązaniem. Zapewnił, że pracownicy urzędu będą kontrolować, czy przedsiębiorcy 

wywiązują się z nałożonego na nich obowiązku. Stwierdził, że przed wejściem w życie 

nowego systemu, trzeba będzie rozważyć być może zastosowanie podobnego rozwiązania  

w odniesieniu do wszystkich działek niezamieszkałych. Obecnie kwota obniżona od działek 

letniskowych jest nieproporcjonalnie niska do ilości produkowanych odpadów – kwoty 

wniesione do systemu są niewielkie, natomiast ilość np. odpadów zielonych jest kilkakrotnie 

wyższa niż statystycznego mieszkańca. 

Przedstawiona propozycja pozwoli odciążyć w pewnym stopniu koszty systemu.  

 Radny Edwin Zezoń przypomniał, że kilkanaście lat wcześniej funkcjonował system, 

w którym mieszkańcy indywidualnie zawierali umowy z firmami odbierającymi odpady, 

gmina kontrolowała jedynie, czy umowy były faktycznie zawierane. Później ustawa nałożyła 



obowiązek koordynowania systemu odbioru odpadów przez gminy. Dodał, że jego zdaniem 

każdy powinien indywidualnie płacić za wywóz śmieci, wodę, kanalizację, bez włączania  

w to gminy. Stwierdził, że należy pomyśleć o tym, aby powrócić do tego, aby to mieszkańcy 

decydowali, jaka firma ma odbierać od nich odpady, natomiast gmina miałaby możliwość 

monitorowania, kontrolowania ich wywozu. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki stwierdził, że rozwiązanie takie byłoby słuszne, 

gdyby wszyscy ludzie stosowali się do zasad, tak jednak nie jest. Poprosił  o poparcie projektu 

uchwały. Dodał, że na przykładzie przedsiębiorców będzie można sprawdzić, jak działa 

kontrola i w ten sposób przygotować się do przyszłych zmian dotyczących działek 

niezamieszkałych. 

 Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii na temat projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości,  

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Artur Miętek 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca 

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli oraz określenia sezonu kąpielowego dla miejsca 

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie Gminy Wieliszew w 2020 roku. 

          Przewodniczący Komisji poinformował, że ustawa Prawo wodne została opublikowana 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego z 2020 r.  pod pozycjami: 310, 284, 

695, 782, 875, tymczasem w projekcie wskazano tylko pozycję 310.  Poprosił radnych  

o uwzględnienie tej zmiany. Przypomniał, że uchwała jest przyjmowana corocznie z uwagi na 

to, że na terenie gminy nie ma utworzonego kąpieliska. Zgodnie z przepisami, miejsce 

okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli może zostać utworzone na okres 30 dni. 

 Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że podmiotem 

prowadzącym będzie Gmina Wieliszew, na kolejnej sesji zostanie przedłożony radnym 

projekt uchwały dotyczący utworzenia takiego miejsca na kolejne 30 dni, podmiotem 

prowadzącym będzie TBS Wieliszew Sp. z o. o. 

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii na temat projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli oraz 

określenia sezonu kąpielowego dla miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na 

terenie Gminy Wieliszew w 2020 roku. 

Wyniki głosowania  
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Artur Miętek 

Ad. 5. Działania podejmowane przez Gminę Wieliszew w zakresie poprawy jakości 

powietrza atmosferycznego. 

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że środki 

zaplanowane w budżecie gminy na 2020 rok  na dofinansowanie wymiany źródeł ciepła 

zostały wykorzystane w 100 %,  podpisano 30 umów z mieszkańcami na wymianę kotłów,  



w tym: 10 węglowych na gazowe, 3 węglowe na pellet, 1 ekogroszek na gaz, 1 olej na gaz, 1 

pellet na gaz   i 14 gazowych  starej generacji na nowe gazowe.   

Wpłynęło 9 wniosków o udzielenie dotacji, które w chwili obecnej nie mogą zostać objęte 

wsparciem, w tym: 1 wniosek na wymianę pieca olejowego na gaz, 1 wniosek na wymianę 

pieca węglowego na biomasę 7 wniosków o wymianę pieca węglowego na gazowy (w tym 6 

z instalacją) . Wnioski te będą rozpatrywane zgodnie z nowym regulaminem. 

21 listopada 2019 r  zostało zawarte porozumienie z WFOSiGW w sprawie 

współpracy przy realizacji programu Czyste Powietrze. 

Od tego momentu do Urzędu Gminy Wieliszew wpłynęło 9 wniosków o udzielenie wsparcia. 

Do jednego z wniosków został już złożony wniosek o płatność. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przypomniał, że zakupiono spektrometr – urządzenie 

umożliwiające badanie materiałów używanych do palenia w piecach. Wyniki wykazują  

w większości przypadków spalanie legalnego paliwa węglowego. Zawarto porozumienie  

z policją na mocy którego, funkcjonariusze mają reagować na zgłoszenia dokonywane poza 

godzinami pracy urzędu – informować o zgłoszeniu upoważnionego pracownika i udać się  

z nim w teren. Dotychczas nie dokonano takiego zgłoszenia. 

Ad. 6. Informacja dotycząca systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. 

         p. o. Kierownika Referatu Ochrony Środowiska w maju b.r. rozstrzygnięto przetarg na 

odbiór odpadów do końca roku, firma, która wygrała przetarg złożyła ofertę na kwotę 

2.776.069,80 zł, jest to oferta o niecałe 6 tys. niższa niż oferta firmy obecnie odbierającej 

odpady – firmy Partner. Firma Partner odwołała się od wyników przetargu do Krajowej Izby 

Odwoławczej. Obecnie, na podstawie umowy zawartej z wolnej ręki, odpady odbiera nadal 

firma Partner.   

Stwierdziła, że do urzędu wpływają zgłoszenia od mieszkańców dotyczące niewystarczającej, 

ich zdaniem, częstotliwości odbioru odpadów zielonych, ograniczeń ilościowych dotyczących 

przyjmowania materiałów budowlanych na PSZOK-u. 

Ad. 7. Informacja dotycząca realizacji inwestycji gminnych i przeprowadzonych 

przetargów. 

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska przedstawiła informację w tym 

zakresie. Informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad. 8. Przegląd mienia komunalnego pod kątem przydatności Gminie, najmu, 

dzierżawy, czy sprzedaży. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że dokument znajduje się do wglądu w biurze 

Rady Gminy. Dokument stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 9. Informacja na temat ilości projektów, które straciły ważność oraz ewentualnych 

strat finansowych z tego tytułu. 

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że żaden  

z projektów nie stracił ważności, natomiast niektóre z dokumentów wymagają 

zaktualizowania. 

Ad.10. O godz. 1650  Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.   

 

 

Protokół sporządziła:    Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Magdalena  Kucińska Przestrzennego Rafał Donarski   

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


